
Zápisnica č.2 / 2023  

 

Obec Ochodnica 
 

Komisia životného prostredia a športu 

   

Dátum konania zasadnutia: 15.2.2023 

Miesto konania zasadnutia: Zasadacia miestnosť OÚ Ochodnica 

Prítomní členovia: 

Lukáš Turčák, predseda komisie                          

Mgr. Zuzana Škorvanková, člen komisie 

Juraj Krupka, člen komisie 

 

Hostia:  

Radoslav Ďuroška, starosta obce 

 

 

 

1. Schválenie programu: 

 

1.   Otvorenie zasadnutia 

2.   Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 

3.   VZN - Nariadenie o dotáciu na podporu športu v obci Ochodnica z rozpočtu obce 

4.   Výrub poškodených stromov 

5.   Deň zeme 

6.   Čipovanie smetných nádob 

7.   Diskusia 

8.   Záver 

 

 

2. Otvorenie zasadnutia:   
           Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie Lukáš Turčák, ktorý privítal prítomných. 

 

      Prítomní 3 z 3 členov, komisia je uznášaniaschopná 

 

 

 

 



 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice:  

       Zapisovateľ: Lukáš Turčák 

       Overovateľ: Mgr. Zuzana Škorvanková 

       ●  ZA: 3, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0  

             ● Návrh schválený 

 

4. VZN - Nariadenie o dotáciu na podporu športu v obci Ochodnica z rozpočtu obce 

 

Predseda komisie oboznámil členov o vytvorení chýbajúceho VZN. Mgr. Zuzana 

Škorvanková upozorňuje na  menšie chyby. Juraj Krupka odporúča ešte návrh poslať na 

kontrolu kontrolovi obce. Predseda súhlasí. 

 
         ● ZA: 3        PROTI: 0        ZDRŽAL SA: 0 

         ● Návrh schválený 

 

5. Výrub poškodených stromov 

 

Predseda Lukáš Turčák informuje, že dňa 04.02.2023 kvôli zlému počasiu sa vyvrátil 

strom na elektrické vedenie. Po preverení situácie som zistil, že na danej parcele sa 

nachádza viac nahnutých, poškodených, vyschnutých stromov ktoré ohrozujú elektrické 

vedenia, majetok občanov a najmä život občanov. Následne som kontaktoval mailom    

majiteľa  pozemku : LESY Slovenskej republiky  

Dobrý deň  

 S poverenia zastupiteľstva obce Ochodnica a z úlohy ktorá mi bola pridelená vás kontaktujem 

keďže na výpise z listu vlastníctva č.7758 ste vlastníkom parcely E(1) 6706. So žiadosťou o 

výrub poškodených stromov. Dňa 04.02.2023 práve jeden z poškodených stromov spadol na 

elektrické vedenie. (V prílohe posielam fotku). Po preverení situácie komisie životného 

prostredia sme zistili, že na danej parcele sa nachádza viac nahnutých, poškodených, 

vyschnutých stromov ktoré ohrozujú elektrické vedenia, majetok občanov a najmä život občanov 

v prílohe vám zasielam fotky o aktuálnom stave. 

  

S pozdravom Lukáš Turčák  

 

    Na odpoved´ čakám a budem informovať. Členovia komisie sa vyjadrili, že je určite potrebný   

    výrub. Najmä kvôli rizikám, ktoré môžu nastať pri výrube. Starosta sa vyjadruje, že minulosti 

boli problémy s komunikáciou a neochotou zo strany LESY Slovenskej republiky. Mgr. Zuzana 

Škorvanková navrhuje aby sa opätovne kontaktovali LESY Slovenskej republiky. Predseda 

Lukáš Turčák súhlasi a bude opätovne kontaktovať LESY Slovenskej republiky. 

 

 



 

6. Deň Zeme 

 

Predseda Lukáš Turčák dáva za úlohu porozmýšlať ako najlepšie zorganizovať Deň Zeme, 

ktorý sa bude konať dňa 22.04.2023, ak by počasie nevyhovovalo presunie sa na iný 

termín. 

 

Mgr. Zuzana Škorvanková navrhuje osloviť združenia TJ Kysučan, SZZ Ochodnica, DHZ 

Ochodnica atď, aby sa zapojili do akcie… Navrhuje, aby Lukáš Turčák a Juraj Krupka 

vytypovali miesta ktoré by sa upratali. Juraj Krupka navrhuje, aby sme zabezpečili pre 

ľudí občerstvenie. Lukáš Turčák sa vyjadruje, že osloví poľovnikou o mäso a nejaké 

pohostinstvo. Starosta sa vyjadruje, že zabezpečí farebné vrecia na odpad a odvoz odpadu. 

Juraj Krupka sa vyjadruje, že pripravý informačný leták. 

 

 

7. Čipovanie smetných nádob 

 

Starosta vysvetluje, že čipovanie bude pozostávať z dvoch fáz. Prvá výmena všetkých 

smetných nádob a následne ich začipovanie.Tým sa ma zamedziť, aby ľudia mali viac 

smetných nádob ako majú povolených. Aktuálne je cez 50 neprihlásených smetných 

nádob. Druhá fáza bude váženie smetných nádob. Obec chce týmto znížiť počet 

komunálneho odpadu, aby viac ľudia recyklovali odpad. Čím viac bude občan recyklovať 

tým menej bude platiť za odpad. Ďalej starosta informuje, že zohnal plastové nádoby cena 

za kus bude 10eur. Lukáš Turčák sa vyjadruje, že bude potrebné zvýšiť počet farebných 

kontajnerov. Starosta sa vyjadruje, že je problém s čipovaním, kedže je nedostatok 

pracovníkov. Navrhuje zamestať niekoho na dohodu, aby mal na starosti registráciu 

smetných nádob… 

 

8. Diskusia 

 

        Predseda Lukáš Turčák sa pýta, či ma niekto nejakú otázku. Mgr. Zuzana Škorvanková      

odpovedá, že sme si všetko prešli. 

 

9. Záver 

 

      Predseda komisie poďakovala členom za účasť na zasadnutí a ukončil zasadnutie. 

 

 

 

 

                Zapisovateľ: Lukáš Turčák                           Overovateľ: Mgr. Zuzana Škorvanková 

 

 

 

 

   



       

 

 

 

 

 


